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Schriftelijke vragen 
 

ex artikel 40 van het Reglement van Orde gemeenteraad Twenterand, gericht aan het college of de 

burgemeester. 

 

Fractie: Partij voor de vrijheid Twenterand 
 

Onderwerp: Ongewenste situatie Kalkwijk Vroomshoop 
 

Datum: 10 juli 2023 
 

Beantwoording: schriftelijk 
 

Vraag1 t/m 4: 

1.De Kalkwijk smaller maken aan de kant van de N750 zodat verkeer niet meer met 

hoge snelheid de hoek om kan komen. 

2. De Kalkwijk opnieuw bestraten of asfalteren waarbij rekening gehouden wordt met 

de zwaarte van vrachtwagens en landbouwvoertuigen die van deze weg gebruik 

maken. Hierna zouden er geen trillingen meer mogen zijn die voor ernstige overlast 

zorgen. 

3. Het bosschage verwijderen of inkorten zodat er beter zicht ontstaat voor het 

verkeer dat de N750 op wil rijden. 

4. Een bord plaatsen waarop staat dat de weg gesloten is voor zwaar verkeer na een 

bepaald tijdstip zodat de omwonenden ook kunnen genieten van hun nachtrust. 
 

 

U geeft ons een viertal suggesties voor mogelijke maatregelen aan de Kalkwijk. 

Die nemen wij t.z.t. ter overweging mee bij de voorbereiding van de 

werkzaamheden.   

 
 

5. Waarom zijn de toezeggingen in het verleden om deze weg aan te pakken nog 

niet uitgevoerd? 

 

 

Omdat langs deze weg panden staan met schade (in de gemeente Hellendoorn) 

is een zeer zorgvuldige voorbereiding van de werkzaamheden van groot 

belang. 

We willen voorkomen, dat we als gemeente bij uitvoering van werkzaamheden 

extra schade veroorzaken (b.v. door trillingen) en op die manier bij de 

schadeafwikkeling betrokken raken. 
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6. Welke invloed hebben de problemen in het gebied Kanaal Almelo – De Haandrik 

op de trillingen, op de staat van de Kalkwijk zelf en op de niet nagekomen 

toezeggingen.  
 

 

Wat betreft de trillingen en de staat van de Kalkwijk: daar hebben wij geen 

onderzoek naar gedaan en kunnen daarom geen uitsluitsel geven. 

Wat betreft de toezeggingen: zie antwoord 5.    

 

 
 

7. Heeft de gemeente Hellendoorn nog een taak in deze kwestie?  
 

 

Nee, de gemeente Hellendoorn heeft geen taak. De gemeente Twenterand is 

wegbeheerder. Deze weg is wel onderwerp van gesprek en overleg tussen 

beide gemeentes, ook in de relatie tot en met de provincie. 

 
 


